
Årsmelding Nes Venstre 2008 
 
 

1. Årsmøtet 16. januar 2008 
 
Årsmøtet valgte følgende styre: 
 
Leder:     Øystein Smidt 
Nestleder/hjemmesideansvarlig: Åse Birgitte Skjærli 
Kasserer:    Hans Østvold 
Sekretær:    Hans-Erik Weng 
Styremedlem/studielder:  Helge Tommelstad 
Styremedlem:    Bengt Haugnæss 
 
Revisor:    Yngve Lohne 
 

2. Møter og aktiviteter 
 

a) Lokalt har vi forsøkt med gruppemøter hver måned i forkant av utvalgs- og 
kommunestyremøtene. Det er ønskelig med større deltakelse på disse møtene. 

b) På Øvre Romerike har lokallagene i de seks kommunene gått sammen om å arrangere 
såkalte Utviklingsperspektiver i Venstre (UiV). Initiativet ble tatt av Lars Peder 
Nordbakken fra Gjerdrum i etterkant av siste kommunestyrevalg. Første møte ble 
holdt i Hurdal 24. oktober 2007. Første møte med tema var i Gjerdrum 9. jan 2008 
hvor det ble diskutert Fremtidens kollektive transportløsninger og transportstruktur. 
Deltakelse fra Nes var Åse Birgitte, Helge, Hans-Erik og Øystein. Neste møtet var i 
Ullensaker, Gardermoen Næringspark, hvor temaet var Næringsutvikling. Helge 
deltok fra Nes. 16. september sto Nes Venstre som arrangør med temaet 
Stedsutvikling og næringsutvikling. Konsulent Hanne Karin Tollan presenterte 
Kommundelplan Årnes (som Nes Venstre var initiativtager til å få gjennomført), og 
byplanlegger Per Øystein Bull-Hansen redegjorde for byutviklingen i Drammen. 
Nannestad Venstre arrangerte møte12. jan 2009 om Kultur og lokal identifisering. 
Ingen fra Nes deltok. 

c) Årsmøtet i Akershus Venstre ble holdt i Galleriet i Oslo 9. februar med deltakelse fra 
Åse Birgitte og Øystein. 

d) Venstreskolens trinn 1 ble holdt for Venstrelagene på Romerike på Kløfta 7. mai med 
deltakelse fra Helge, Åse Birgitte og Øystein. 

e) Historisk møte i anledning Venstres 125-års jubileum ble holdt på Kløfta 25. august, 
hvor det var innlegg ved Odd Einar Dørum, Halftan Hegtun, Helge Hveem og 
Borghild Tenden. Øystein deltok fra Nes. 

f) Nominasjonsmøtet for Akershus Venstre til stortingsvalget 2009 ble holdt i Galleriet i 
Oslo 18. november. Øystein var leder i nominasjonskomiteen. Det var stor 
presseinteresse ved nominasjonen pga kamp om andreplassen på lista. 
Nominasjonskomiteen hadde enstemmig innstilt Abid Q Raja på denne plassen. 
Borghild Tenden var foreslått på førsteplass og Inge Solli på tredjeplass. 
Nomisjonsmøtet fulgte kommiteens innstilling stort sett på alle plasser. Åse Birgitte 
ble nominert på niende plass. Fra Nes møtte Ann-Kristin Weng Lundberg, Hans 
Østvold og Øystein Smidt. 



g) Oslo og Akershus Venstre holdt møte på Stortinget 30. september om 
jernbanesatsingen i de to fylkene med deltakelse fra bla direktørene i NSB og 
Jernbaneverket. Fra Nes deltok Åse Birgitte og Øystein. 

h) I forbindelse med skolestrukturdebatten, har Øystein deltatt på møter på Udnes og 
Brårud, og er videre invitert nå til Framtun. Dessuten deltok flere på møte om skolens 
innhold som ble arrangert av Raumnes i samarbeid med skoleetaten 8. januar i år, med 
innledning av professor Thomas Nordahl. 

 
3. Akershus fylkesting 

 
Åse Birgitte er første vararepresentant til Akershus fylkesting, og er derved medlem av 
fylkestingsgruppa. Hun er også første vara til skoleutvalget ved Hvam vgs og styringsgruppen 
for Rv 2. I tillegg er hun personlig vararepresentant til styret i Akershus Kraft og Akershus 
Energi. Nes Venstre har således i 2008 også engasjert seg i flere saker som angår Akershus 
fylkeskommune. I fylket, som på landsplan, vil det alltid være en kamp om ressurser. I og 
med at lokallaget har en representant i fylkestinggruppa har vi hatt mulighet til å 
påvirke prioriteringer også på fylkesplan, der Venstre sitter i posisjon sammen med Høyre, 
FrP og KrF. Det har vært jobbet aktivt gjennom hele året med det som mål å sørge for at 
Akershus fylkeskommune også har et fokus mot de østlige delene av Øvre Romerike.  
 

4. Kontakt med Stortinget  
 
Nes Venstre har gjennom året hatt god kontakt med Venstre i Stortinget, spesielt mht 
samferdselssatsingen i de østre regioner på Romerike. De har vært lydhøre for våre forslag, og 
foreslo 50 mill kroner til kryssingspor på Kongsvingerbanen i sitt alternative statsbudsjett. 
Dessuten fikk Venstre med seg alle opposisjonspartiene på Storinget i sitt forslag om å legge 
driften av Kongsvingerbanen på anbud. Borghild Tenden stiller i disse dager spørsmål til 
samferdselsministeren om hva som skal gjøres med ubetjente stasjonsområder som forfaller 
både bygningsmessig og områdemessig. Dette er også initiert av Nes Venstre. Åse Birgitte har 
gitt en mer detaljert beskrivelse av hvilke oppgraderinger som skal til for gjøre 
Kongsvingerbanen mer konkurransedyktig i forhold til annen transport. 
 

5. Medlemmer 
 
Nes Venstre er registrert med 22 medlemmer i 2008. 
 

6. Annet 
 
Øystein holdt innlegg i Årnes Rotary klubb 12.01.09 om Tanker om å være politiker i Nes. 
 
 
Årnes 12.01.09 
 
 
Øystein Smidt 
 
 
 


